



**Questions to be put for discussion – answer by country participants in
the Russia Workshop of the EUTRAIN project**

Moscow, MIIT, 05/ 06 December 2012

1. What is your understanding and expectation from an EU policy in “International Cooperation” in the field of Transport?
 2. What are the main priorities for your country as regards the Themes of research that would be suitable for international cooperative work?
 3. Based on your experience from international cooperative research, what are the main factors hindering such cooperation up to now (e.g. funding, programming, research governance issues, lack of information on existing opportunities, human resources, etc, etc)
 4. What is your attitude / suggestions towards future research co-operation activities with the EU.
 5. Any other relevant issues that each participant may want to raise will be welcome.
-
1. Каково ваше понимание и ожидания от политики ЕС, направленной на "Международное сотрудничество" в области транспорта.
 2. Каковы основные приоритеты вашей страны в отношении темы исследований, которые будут пригодны для совместной международной работы.
 3. Основываясь на вашем опыте исследований международного сотрудничества, каковы основные факторы до сих пор препятствуют такому сотрудничеству (например, финансирование, планирование и выполнение программы, вопросы управления исследованиями, отсутствие информации о существующих возможностях, человеческих ресурсах и т.д., и т.п.)
 4. Каково ваше отношение / предложения относительно будущего сотрудничества с ЕС при проведении научных исследований.
 5. Любые другие вопросы со стороны каждого участника будут приветствоваться.